
 
 

  

Protokoll styrelsemöte 24-10-16 
 

Kallade: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Lotta 

Stålborn 

Frånvarande: Lotta Stålborn, Anita Turesson, Mari-Ann Frankert 

 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

Information 

 

4. Ekonomisk rapport och nya medlemmar – 231 medlemmar, Joyna – vi 

har nu inga prenumeranter kvar.   

5. Information från vår epostlåda Brösthälsorapporten, Vad gäller vid våra 

lotterier.  

6. Förrådet är tomt och nycklar återlämnade till lokalförsörjningskontoret. 

Skrymmande bord, rollups mm finns hos Anette. Övrigt som inte får 

plats i skåpet finns hos Barbro. Vi hoppas få besked om ett förråd i 

Simonsland. Frågan aktualiseras i januari 25. 

7. Reflektioner så här långt in i rosa oktober? Besöket på WOW var 

väldigt lyckat. Även föreläsningen var uppskattad och vi har sålt mycket 

varor på flera olika ställen, bland annat på Simonsland, ICA-banken och 

SÄS. På SÄS har vi känt att vi har haft en viktig stöttande funktion för 

besökare och på ICA-banken har det blivit många fina samtal och 

möten. Det har också varit bra uppslutning på våra aktiviteter hittills.  

8. Lin har lovat att kontakta läkaren på SÄS och bestämma datum i januari 

eller februari. Barbro ska ha kontakt med henne under nästa vecka för 

uppföljning.  

9. Rehabbadet har problem med bakterier i duscharna. För närvarande är 

två tillfällen flyttade framåt. Korpen och badet godkänt detta. 

 

Diskussion 

 

10. Något att diskutera från de aktiviteter som passerat i oktober? Inför att 

pynta staden i rosa önskas mer synlighet till nästa år och vi behöver 

också ha en plan eftersom mycket försvinner. Kan vi till exempel få tag 

på rosa BH:ar att hänga upp? Vi ska också fundera på hur vi lägger ut 

tiderna på SÄS nästa år. Det är mest aktivitet på förmiddagarna. 

11. Rosa oktober, det som är kvar är att stå på SÄS, Transcom, Abecita 

och rosa middag. I nuläget är det 21 anmälda tillmiddagen. Är allting 



 
 

klart? Jaana från förbundet har erbjudit att berätta om 

brösthälsorapporten. Har vi de produkter vi behöver? Hur mycket har vi 

kvar som ligger ute hos er och i affärer? Nya pins blev beställda i början 

av oktober och försäljningen har gått bra på de flesta varor vi säljer. 

Dock kostar frakt såpass mycket vid små beställningar att det inte lönar 

sig utan vid beställning behövs mängd på beställningen. 

12. Plocka bort all dekoration i centrum, plocka ner allt på SÄS, vilka gör 

det? Senast sista oktober. Anette och Jeanette plockar bort från 

Hemgården. Jeanette tar vimplar och halsdukar. Christine tar 

reflexerna.  

13. Kvarvarande aktiviteter i år är hantverkscafe i november och julbord i 

december. Det blir ingen Borås Lucia i år, ska vi ha julklapp? Vi 

diskuterar eventuell underhållning vid kommande planeringsmöte. 

            

Beslut 

  

14. Beslut: Vi beslutar om julklapp för 50:- vid julfesten. 

15. Beslut: Behövs ytterligare inköp? Beslut om inga ytterligare inköp under 

förutsättning att vi har tillräckligt med lotter.  

16. Beslut: Städa upp efter oss. Beslut taget om vilka som tar vad i stan. 

 

 

17. Övriga frågor – inget övrigt på dagens möte. 

 

 

18. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: 

 

 

Christine Axebrink – sekreterare 

 

 

Barbro Nilsson Holmesten - ordförande 


